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Technische Vragen Begroting 2024 
 
Dorpspartij 
 
Algemene Zaken: 
Bij wat weten we nog meer staat Controle Toezicht Bouw/Ruimtelijke Ordening genoemd met cijfers uit 2022, hoe komt het dat er geen cijfers 
bekend zijn van de jaren voor 2022 
 
Wat is onze huidige politie en Boa capaciteit en wat zijn de te verwachten landelijke, lokale en regionale ontwikkelingen betreffende het aantal 
fte’s. 
 
Minimaal drie blauwe boa's zichtbaar in de kernen en wijken van de gemeente. 
Op dit moment is er nog maar één blauwe boa in vaste dienst van de gemeente. 
Welke maatregelen worden genomen om het minimale aantal van drie of vier weer op peil te krijgen?  Bijvoorbeeld aantrekkelijk salaris, 
werkomstandigheden, goed materiaal en vervoermiddelen. 
 
Wat is het % bureauwerk en het % straatwerk van politie en boa? 
Welk takenpakket wordt er uitgevoerd en hoe is de verdeling daarvan in %. 
Hoeveel % van het straatwerk staan de boots werkelijk on the ground en hoeveel % wordt er vanuit de surveilleer auto gedaan bij politie en 
boa. 
 
Is er onderzoek gedaan naar de reden waarom er weinig meldingen gedaan worden? 
Welke maatregelen worden er genomen om de bereidheid tot het melden van overlast - overtredingen enzovoorts te bevorderen. 
 
Is er een ruimere personele inzet aanwezig tijdens evenementen op het evenemententerrein zelf (dus niet de verkeersafwikkeling) binnen 
Gemert-Bakel of wordt dit normaliter door de standaard bezetting ingevuld. 
 
Zorg, Welzijn en Onderwijs 
Leergeld. 
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In de begroting op bladzijde 33 zien we dat het aantal kinderen dat van stichting leergeld gebruikmaakt stijgt. Vindt er op het bedrag dat wij 
jaarlijks toekenning een indexering plaats of wordt deze stijging van het aantal financieel gecompenseerd. 
  
Vanuit het programma een stevige sociale basis bladzijde 18 lezen wij dat de armoede in de gemeente Gemert-Bakel zal toenemen waardoor 
het aannemelijk is dat meer inwoners met financiële problemen hulp nodig zullen hebben. Is het aantal fte’s hiervoor toereikend of is er op dit 
onderdeel uitbreiding nodig. 
  
Op bladzijde 195 missen wij het aantal personen in de sociale werkvoorziening in de jaren 2023 en 2024. Wat is de verklaring hiervoor? 
  
Aantal ondernemers in de schuldhulpverlening is fors opgelopen. In welke segmenten zijn deze ondernemers te verdelen.  
Wat is de reden van deze stijging en wat zijn de toekomstige verwachtingen. 
Hebben ondernemersverenigingen ook een rol in ondersteuning van deze bedrijven of zijn deze volledig afhankelijk van de overheid. 
 
Het aantal verwijzingen HALT is relatief hoog in vergelijking met Helmond, de peel, Noord-Brabant en NL. Hoe is dit de verklaren en komt 
hiervan op straat concreet iets terug? 
 
Toekomstbestendig buitengebied & financiën  
 
Het college is voornemens om de te verwachte overschotten van 2024 en 2025 als buffer in te zetten voor mogelijke tekorten in 2025 en 2026. 
Wordt er dan ook een risicoreserve gevormd dat gevuld wordt met deze overschotten of worden de overschotten toegevoegd aan de 
algemene reserves? 
 
Het weerstandsvermogen in Gemert-Bakel is behoorlijk hoog waarbij de risico's drie dubbel zijn afgedekt. Is dit genoeg gezien de uitdagingen 
die nog op ons afkomen in de toekomst en mogelijk lastige economische tijden die nog gaan komen? Zijn de risico's ook financieel te dragen 
met de investeringen die nog voor ons liggen, ratio's die teruglopen en risico's die daaruit voor zullen komen? 
 
Naast de reguliere aflossing van € 9 miljoen is er een fixe geldlening van € 6 miljoen en een renteherziening moment van een langlopende 
geldlening van € 4 miljoen. Vanwege deze overschrijding van de renterisiconorm in 2024 zal tegelijkertijd met het inzenden van de begroting 
2024 naar de provincie, een gemotiveerd ontheffingsverzoek worden ingediend. Dit is een formele vereiste. Wat is het gevolg als het 
ontheffingsverzoek niet wordt verleend? 
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Informatiebeveiliging in privancy:  
€ 268.000 in 2024,  
€ 261.000 in 2025,  
€ 199.000 in 2026  
€ 207.000 in 2027.  
Dit bestaat uit extra formatie en extra kosten. Daarnaast in 2024 en 2025 incidentele kosten.  
Hoe zijn deze bedragen concreet opgebouwd/ tot stand gekomen? 
 
Wat is de stand van zaken betreffende de motie bufferstroken Proeftuin Elsendorp om te komen tot meer biodiversiteit en een betere 
benutting van de bufferstroken. 
Hoeveel ha ankergrond in bezit van de gemeente wordt er momenteel exact verhuurd aan akkerbouwers. 
Worden er bij de verhuur van deze ankergronden eisen gesteld door het verplicht stellen van een bepaald % verplicht inzaaien van bloemen en 
of kruidenmengsels van de totale oppervlakte? 
 
Subsidie voor groen daken en hemelwater afkoppelen gaat vervallen. 
Was dit een gemeentelijke subsidie of was dit provinciaal of landelijk? 
 
We zijn beter uitgerust om de gevolgen van klimaatverandering op te vangen: 
Wat is de reden dat er voor dit doel geen nulmeting is? 
 
Economie, duurzaamheid en Recreatie:  
 
De CO2 uitstoot binnen Gemert-Bakel is toegenomen. Hoe is dit te verklaren? 
Komt er nog een vervolg op de groene Zone voor wat betreft zonnepanelen en verduurzamingsmaatregelen? 
We gaan inwoners, bedrijven en instanties stimuleren tot duurzamer gedrag en handelen: 
Wat is de reden dat er voor dit doel geen nulmeting is? 
 
hoe komt het dat het aantal overnachtingen binnen Gemert-Bakel zo fors vermindert ondanks onze focus op recreatie? 
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Wonen en Levendige Dorpscentra: 
Er worden voor de snelfietsroute’ s naar Helmond en Eindhoven twee afzonderlijke trajecten vastgesteld. 
Is het niet verstandiger om hier een aansluitend traject van te maken van Gemert naar Helmond en verder via Helmond naar Eindhoven en niet 
twee afzonderlijke trajecten? 
 
Is een jaarlijkse evaluatie van het aantal deelauto’s niet voor de hand liggend voordat we het aantal auto’s jaarlijks zomaar uitbreiden? 
 
Word een doortrekking van de noord-om naar de N279 niet opgenomen als onderzoeksopdracht voor de begroting 2024? 
 
Is er al een concrete planning en plan voor de pilot autoluw centrum Gemert? 
 
Het mogelijk maken van boerderijsplitsing als instrument voor meer woningen zonder extra verstening mis ik als actiepunt ondanks dat dit in 
het regeerakkoord is opgenomen. Wat is de verklaring daarvoor? 
 
In het actieprogramma mis ik de centrumplannen van Milheeze. Verklaar u nader! 
 
De MFA Bakel is verder uitgewerkt en de voorbereiding voor de uitvoering is gestart. Wat gaat men in dit proces concreet doen de komende 
tijd hieromtrent en worden we in dit proces meegenomen zodat we de voortgang kunnen blijven volgen? 
 
We voorzien dan ook dat we door de komst van de Omgevingswet tijdelijk niet in hetzelfde tempo (veeg)plannen kunnen maken zoals we dat 
nu gewend zijn. Wat zijn concreet hier de gevolgen van? 
 
CDA 
- Wat is de opbrengst van de hondenbelasting in het buitengebied van Gemert-Bakel? 
- Hoeveel arbeidsmigranten zijn er in Gemert-Bakel geweest de afgelopen 4 jaar. Graag een overzicht per jaar. 
- Voor het klimaatbudget zijn er jaarlijst 252.000 extra Rijksmiddelen beschikbaar voor uitvoeringskosten. Wat wordt er exact met 
uitvoeringskosten bedoeld? Graag een uitgebreide toelichting. 
- Is er financiële ruimte om de kosten voor de herinrichting van de Burgemeester de Bekkerlaan te dekken uit het Wegenbeheerplan? Dit 
vanwege het feit dat wij begrepen hebben dat niet alle plannen uit het wegenbeheerplan de komende jaren uitgevoerd gaan worden vanwege 
capaciteitstekorten. 
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- In 2026 wordt er een investering voorzien van 371.000 m.b.t. de leefbaarheid N279. Wat houdt dit in? Graag een nadere toelichting hierop. 
- In het Programma Zorg, Welzijn en Onderwijs staat bij de doelen 1 t/m 3 dat er nog een nulmeting gedaan moet worden, we het invullen op 
basis van het GALA en dat er een netwerkthermometer gedaan wordt. Kan er een tijdslijn gegeven worden wanneer dit zal gebeuren? 
 
SGB 

Pag 33 en 34.  

Het aantal inwoners in de schuldhulpverlening stijgt en het aantal ondernemers in de schuld hulp verlening stijgt. 

• Hoe kan het dat  over 2022 het aantal ondernemers in de schuldhulpverlening wel bekend is het aantal inwoners in de 
schuldhulpverlening is niet bekend? 

• Het aantal bedrijven/inwoners in de schuldhulpverlening stijgt. Is het dan logisch dat de kosten dan gelijk blijven (48N)? 

Pag 39 

De voortijdige schoolverlaters van 2020 en 2021 zijn wel bekend maar die van 2022 nog niet 

• Hoe kan het dat die aantallen nog niet bekend zijn? 

Pag 45 

De doelstelling is de aanleg van natuurgebieden en landschapselementen ter verbetering van de biodiversiteit. De streefwaarde is 2ha per jaar. 
2ha is 0,016% van de totale oppervlakte van Gemert-Bakel.  

• Waarom ligt de doelstelling zo extreem laag. In dit tempo duurt het meer dan 62 jaar om 1% verbetering van biodiversiteit te krijgen. 

Pag 8 

Hier staan grafieken met de netto schuldquote en de solvabiliteit weergegeven. zie afbeelding 
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Bij de financiële kengetallen staat voor 2022:  

• Solvabiliteit 22% en een duidelijk stijgende lijn 
• Netto schuldquote 64% en een duidelijk dalende lijn. 

Op de site van de rijksoverheid staat bij datzelfde jaartal: 

• Solvabiliteit 14% en een duidelijk dalende lijn. 
• Netto schuldquote 84% en een duidelijk stijgende lijn. 

Hoe kan het dat deze getallen zo enorm van elkaar verschillen terwijl beide bronnen (gemeente en rijksoverheid) toch geacht worden om 
betrouwbare informatie te verschaffen. 

Lokale Realisten 

1. Is de verwachting dat het resultaat gericht indiceren WMO huishoudelijke hulp invloed gaat hebben op de begroting? Zo ja, is hier al 
rekening mee gehouden en waarom wel of niet?  
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2. Waarom zijn centrumplan Milheeze, nieuwbouw Commanderij College en nieuwbouw Berglaren, Brainportdeal korte termijn en 
Brainportdeal multimodale knoop niet geraamd in deze begroting. Lokale Realisten is van mening dat juist deze kosten op de begroting 
zullen drukken.  

3. We investeren in onze onderwijsgebouwen; is het zorgen voor ruimte voor (buitenschoolse) opvang een taak van de gemeente of van 
de onderwijs/opvangpartner?  

4. Is het ambtelijk apparaat inmiddels al op volledige sterkte? Zo nee, welke acties worden hierop nog uitgezet?  
5. In de adviesnota wordt aangegeven dat de leges met in totaal 9,4% stijgen. Voor ons is niet duidelijk of dit betrekking heeft op alle leges 

of slechts enkele. Graag zien wij inzichtelijk welke leges het betreft.  
6. In de adviesnota wordt aangegeven dat het structurele effect van de moties Kadernota 3.000 zou zijn. Graag willen we hier een 

verduidelijking op; dus wat wordt hier precies mee bedoeld.  
7. Graag ontvangen we een (voorlopige) investeringsagenda welke SMART is (dus met tijdschema etc.) voor de komende jaren. 

VVD 

IHP -> Wordt er binnen het IHP naast de commanderij en berglaren ook rekening gehouden met het feit dat we door de uitbreiding 
woningbouw ook aanlopen tegen een tekort aan basisschool klassen. Zijn hier cijfers voor. Vanaf hoeveel kinderen komt er een nieuwe 
basisschool. Voorzien we dat ook voor de voortgezet scholen? 
 
Wat zijn mogelijkheden van de gemeente om te sturen op behouden van voorzieningen bij de uitbreidingen woningen we denken dan mn aan 
huisarts en fysio ed.  
 
Preventie WMO-> Welke preventiemaatregelen hebben we binnen de gemeente en. Hoe word gemeten welk effect deze hebben? Is dat goed 
verteld over de dorpen of alleen in Gemert? 
 
Opwekken energie -> we lezen nu vooral zonnevelden en groen gas. Word er ook nagedacht over andere energie-opwekking zoals mini 
kerncentrale? 
 
Hoe komt het dat we vergeleken met Helmond en de Peel en landelijk veel minder mensen een baan hebben? Redenen en risico s voor de 
gemeente? 
 
Waarin zit het feit dat we ten opzichte van Helmond en de peel een hoger gemiddelde woonlast hebben in Gemert-Bakel? 
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Toekomstbestendig buitengebied en Financiën 

-       Algemeen: wat is de relatie tussen het toekomstbestendig buitengebied en Financiën?; 
-       Pagina 42: Waarom wordt veiligheid bij de transitie van het platteland niet expliciet benoemd terwijl daar grote zorgen over zijn. Dit 

geldt ook voor de mentale gezondheid van boeren;  
-       Pagina 42: er staat dat Bakelse plassen een onderdeel is van het toekomstbestendig buitengebied en Financiën, maar komt verder niet 

terug in deze paragraaf. Is al bekend waarin geïnvesteerd gaat worden? 
-       Pagina 42: Waar zit de kostenbesparing in dat per 2024 een forse lastenvermindering plaats vindt? 

  
Vraag digitale veiligheid: één groot risico blijft onderbelicht, namelijk: de digitale veiligheid. Vorig jaar is een motie van de VVD aangenomen 
om 10% van het ICT-budget te spenderen aan digitale veiligheid. Hoe kan is dit terug te zien in de begroting 2023? 
 
Mbt BOA’s. In de begroting staat drie blauw en 2 groen. In commissie werd gesproken over 4 blauw. Wat is het? En zijn 3 of 4 blauwe 
überhaupt wel genoeg aangezien we vaak te horen krijgen dat handhaving te wensen over laat? 
 
Pagina 53 

Waar komt de hogere Co2 uitstoot vandaan en wat is de verwachting naar de toekomst? 

Pagina 54 

Opwekken van groen gras, in welke vormen ziet het college dit voor zich? 

Kan het geld van het rijk (252.000) ook ingezet worden om netcongestie lokaal te verbeteren? 

Pagina 55 

Waarom zijn er geen gegevens van het huidige aantal gebruikers van de regionale website, arbeidsplaatsen en aantal bedrijfsvestigingen? 

Waarom loopt het aantal overnachtingen(toeristenbelasting) terug? 

Pagina 56 

Wat houdt het vernieuwde en passende huisvestingsbeleid voor arbeidsmigranten in? 
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Pagina 57 

Wat houdt het optimaliseren van routestructuren en – panelen in? 

Pagina 58 

Waarom is er al meerdere jaren geen nieuw afvalbeleidsplan? 

Is het nodig een bedrag te reserveren voor de perikelen die Blink met zich meebrengt? 

Pagina 59 

Waarom is er geen nieuwe kadernota sport en dateert deze uit 2016? 

Dient er in de begroting niet een bedrag gereserveerd te worden in verband met de ontwikkelingen met betrekking tot de golfbaan? 

Wat is de huidige status van de lekkage van het dak in sporthal Molenbroek, brengt dit nog eventuele kosten met zich mee welke begroot 
moeten worden? 

Zijn de verwijderde zonnepanelen van de sporthal Molenbroek ondertussen elders geplaatst? 

Pagina 61 

Waarom wordt er niet geprobeerd een hoger percentage sportende inwoners te bereiken? 

Pagina 62 

Hoe verhoudt het landelijke percentage van 15 procent lid wordt na een kennismaking zich ten opzichte van het percentage in Gemert-Bakel? 

Zijn er buiten het uitdelen van boekjes meer plannen om leerlingen kennis te laten maken met sportaanbod in de buurt? 

 


